
Mirela OPRIŞOR: 

''(!� avA �M-, � �� ••• '' 

Claudia LIPAN : De ce Eugen Ionescu? 
Mirela OPRIŞOR: Proiectul este o dorinţă mai veche, aş vrea să fac un spec

tacol întreg Ionescu, un fel de "one woman show". Am ales acest text pentru că mi 
s-a părut foarte avantajos. Este o comedie fină, greu de realizat, dar care mi-a şi 
plăcut foarte tare. Textul lui Caragiale mi s-a părut la început neofertant, dar am 
căutat. Şi în final l-am îndrăgit. 

C.L.:  Ai discutat cu un regizor despre dorinta de a sustine un spectacol 
Ionescu? 

M.O.: Deocamdată nu, sunt doar într-un stadiu de lucru. Vreau să caut mai 
multe texte din dramaturgia lui Ionescu, să merg pe o idee pe care deocamdată 
nu am găsit-o. Recunosc, m-am gândit la anumite fragmente, dar ele nu sunt puse 
cap la cap în acest moment. 

C.L.:  Lucrezi deja Într-un teatru . . .  
M.O.: Repet la Teatrul de Comedie. Domnul George Mihăiţă a fost la concur

sul de la Mangalia, m-a văzut, i-a plăcut de mine şi m-a chemat. 
C.L. : Dar până să ajungi În teatru ai avut de Învăţat ceva În facultate. De la 

cine? 
M.O.: Am fost la clasa domnului profesor Florin Zamfirescu şi a domnului 

Adrian Pintea. Ulterior, în urma unor module, a unor schimburi de experienţă am 
lucrat o vreme şi cu domnul Gelu Colceag, perioadă de care îmi amintesc cu multă 
plăcere. Am fost avertizaţi să ne pregătim, în special ţinând seama de posibilitatea 
de a nu avea un loc de muncă sigur. Noi nu am ascultat, am fost copii răi, cel puţin 
eu, şi iată că abia după doi ani de zile am avut curajul să mă pregătesc cu ade
vărat. Domnul Zamfirescu ne-a spus la un moment dat că ... valoarea ţi-o dai tu. 
Iar eu pentru asta nu am plecat în provincie. 

C.L.:  Să Înţeleg că nu ai merge În provincie? 
M.O.: Nu aş merge. Mai ales că familia mea este aici. M-am ataşat foarte mult 

de Bucureşti, aici îmi sunt prietenii, aici l-am întâlnit pe bărbatul meu, aici am făcut 
şcoala. Aici este viaţa mea, nu mai este la Braşov. Nu aş putea să o mai iau de la 
capăt. 

• 

C.L. :  Imi spuneai că majoritatea colegilor din generaţia ta au proiecte inde
pendente. Cum Îi ajută pe tineri această independentă ? 

M.O.:  Foarte mult. Vedeţi şi dumneavoastră, acum în teatru câte concursuri 
se dau? S-a dat unul la Odeon anul trecut. Şi atât. Posibilitatea de a intra într-un 
teatru este cam mică. Teatrul ales de ei este unul violent, dar nu generaţia este 
de vină, cred, cât faptul de a fi pur şi simplu un curent. Nu li se cere asta. Căutăm 
ceva nou când noi nu am rezolvat nici măcar ceea ce era vechi. .. Ei încearcă să 
facă totul altfel, când noi nu ştim să facem bine ceva clasic. Sunt gusturi şi gus
turi. Generaţia mea este o generaţie foarte bună. Am colegi premiaţi la Mangalia, 
colegi care joacă la Naţional, cum ar fi Orodel Olaru, la Bulandra, cum ar fi Marius 
Chivu, la Teatrul Odeon şi Teatrul Act, Izabela Neamţu. 

C. L. :  Ce-ti doreşti cel mai mult În clipa de faţă ? 
M. 0.: Să-mi iasă cât mai bine rolul Viola din spectacolul A douăsprezecea 

noapte la care repet acum în Teatrul de Comedie. Cred că este un mare noroc să 
debutezi în teatru cu Viola, cu Shakespeare şi aş vrea să pot reuşi. 


